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Plats och tid 
  

 
Bäve kyrka samt församlingssal, kl 18.00-20.20 

Beslutande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Robert Reimers, ordf 
Siv Malmstedt 
Anna-Stina Borlinger 
Sylvia Wide 
Hanna Josefsson 
Johan Birging, komminister 
Otto Reimers, tjg ers 
Elisabet Strid, tjg ers 
Jan Zakariasson, tjg ers 
 
 
 

Övriga deltagande 
 
 
 
 
 

Monica Olsson, sekr 

Utses att justera
  

Siv Malmstedt 

Justeringens 
plats och tid 

Kyrkoförvaltningens kansli, tisdagen den 7 juni 2022, kl 11.30 

Under-                                                                                                                                Paragrafer                               
skrifter Sekreterare    ....................................................................................  

§§ 62-
74 

 Monica Olsson 
 
 Ordförande   .................................................................................... 
 Robert Reimers 
 
 Justerare        ....................................................................................................... 
  Siv Malmstedt 
    ANSLAG/BEVIS 
  Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ 
 

Bäve församlingsråd 

Sammanträdesdatum 
 

25 maj 2022 

Datum för 
anslags uppsättande  

Datum för  
anslags nedtagande 

Förvaringsplats 
för protokollet  

Kyrkoförvaltningen 

 
Underskrift  .................................................................................................. 
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§ 62 
 
Inledning 
 
Sammanträdet inleds med andakt i kyrkan med komminister Johan Birging. 
 
  
 
 
§ 63 
 
Val av justerare 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet beslutar att utse Siv Malmstedt att justera dagens protokoll. 
 
  
 
 
§ 64 
 
Träff med KU, hur blev det? 
 
Vid församlingsrådets sammanträde 2022-04-28 samtalades kring att besöka Kyrkans ungdom. 
 
Vid detta tillfälle utsågs Johan Birging, Robert Reimers och Jan Zakariasson att besöka Kyrkans 
ungdom tisdagen den 24 maj 2022, kl 19.00-21.00. 
 
Vid dagens sammanträde informeras om att det inte blev något besök i ungdomsverksamheten p g a 
att Kyrkans ungdom slutat sin verksamhet för terminen veckan innan. 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet beslutar att besöka Kyrkans ungdom vid något tillfälle nästa termin i 
stället. 
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§ 65 
 
Personalfrågor 
 
Komminister Johan Birging informerar om: 
 

A) Kyrkoherde Gertrud Malmberg har sagt upp sig och kommer att börja arbeta som präst på 
Cypern. 

B) Samuel Eriksson, tidigare Ung resurs, kommer att vikariera som församlingsassistent under 
Erik Ponners tjänstledighet. 

C) Följande rekryteringar pågår i pastoratet just nu: musiker 100% till Bäve församling, musiker 
100%, vikariat, till Dalabergs församling samt församlingschef 100% till Bäve- och 
Dalabergs församlingar. 

D) Vikarierande församlingschef Anders Wannebo slutar sin anställning den 31 maj 2022. 
E) Komminister Johan Birging kommer att vikariera som församlingschef under en period. 
F) Komminister Johan Birging har ansökt om att arbeta 80% fr o m september 2022. 
G) Tore Magnusson, pensionerad fd kyrkoherde, kommer att vikariera som kyrkoherde när 

Gertrud Malmberg slutar sin anställning.  
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet noterar informationen. 
 
  
 
 
§ 66 
 
Rapport: Kyrkorådet 
 
Anna-Stina Borlinger informerar från kyrkorådets sammanträde 2022-05-17: 
 

A) Kyrkoherde Gertrud Malmberg har sagt upp sig för att börja arbeta som präst på Cypern. 
B) Presentation av Dalaberg- och Bäve församlingars verksamhetsplaner. 
C) Årsredovisning och verksamhetsuppföljning Uddevalla pastorat 2021. 
D) Revision kollekter 2021. 
E) Ekonomiska förutsättningar inför 2023 års budgetarbete. 
F) Upphandling, nybyggnation begravningskapell Sigelhult, Tuve Bygg AB. 
G) Rekrytering tjänster Uddevalla pastorat. 
H) Kyrkofullmäktige har möte på Ängöngården tisdagen den 31 maj 2022. 

 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet noterar informationen. 
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§ 67 
 
Rapport: Saronhuset/Noras hus 
 
Ordförande Robert Reimers informerar från Saronhusets styrelsemöte 2022-05-23: 
 

A) Verksamheten på Träffpunkten rullar på. 
B) I nuläget är det tre gäster som bor på Noras hus, varav två mycket längre än det är tänkt. 
C) Föreståndare Susanne Fabricius har sagt upp sig och rekrytering efter henne är på gång. 

Förslag på annons finns, sista ansökningsdag 15 juni 2022.  
D) Resultatet följer budget t o m april. Semesterlöneskuld finns fortfarande. 
E) Volontärer på Pingstkyrkans second hand-butik kan öronmärka sina arbetade timmar med 

50 kr/timma till Saronhuset. 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet noterar informationen. 
 
  
 
 
§ 68 
 
Rapport: Agape 
 
Elisabet Strid informerar från möte med Agapegruppen 2022-05-16: 
 

A) Det har varit stora kostnadsökningar i Uganda för mat, transporter, löner och skolavgifter. 
B) Man kommer att ansöka om att få ett bidrag varje månad till Agapeverksamheten från 

Erikshjälpen i Vänersborg. 
C) Det behövs 8 ungdomar för att starta upp caféet i Pingstkyrkans second hand-butik. Bollen 

ligger hos KU, Kyrkans ungdom, i Bäve om de tar uppdraget. 
D) En resa till Uganda planeras att göras inom snar framtid. Två personer åker i tjänsten och fler 

får följa med på egen bekostnad. 
E) Legitimitet av Agape som organisation, regeringens nya direktiv innebär att 

frivilligorganisationerna måste omregistreras. 
F) Nästa möte i Agapegruppen ska äga rum den 5 september 2022, kl 19.00 i Bäve. 

 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet noterar informationen. 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 Sammanträdesprotokoll                         
 

 

Bäve församlingsråd Datum: 25 maj 2022 
 

I I I I   Utdragsbestyrkande 

  

   

 
§ 69 
 
Uthyrning av församlingens lokaler 
 
Inkommer ibland förfrågningar om att få hyra församlingens lokaler för privata fester. 
 
Har även inkommit förfrågan från Eritreanska församlingen om att få hyra församlingens lokaler 
under midsommarhelgen 2022. Eritreanska församlingen har även vid något tidigare tillfälle hyrt 
lokalerna under midsommarhelgen. 
 
Komminister Johan Birging redogör i ärendet och förhör sig med församlingsrådet hur de tänker 
kring detta. 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet beslutar hyra ut lokalerna till Eritreanska församlingen under 
midsommarhelgen 2022. Församlingsrådet anser att det är viktigt att man i samband med 
uthyrningen informerar noggrant om vilka regler som gäller i församlingens lokaler. De 
boende i området ska informeras om att kyrkans lokaler är uthyrda under midsommarhelgen. 

- Församlingsrådet ställer sig positiva till att hyra ut församlingens lokaler för privata fester 
men beslutar att innan beslut fattas i ärendet att först titta över hur dagens 
uthyrningspolicy ser ut. Församlingsrådet beslutar att uppdra åt komminister Johan Birging 
att ta fram uthyrningspolicyn till församlingsrådets nästa sammanträde. 

 
  
 
 
§ 70 
 
Samtal om gudstjänsten 
 
Vid dagens sammanträde förs samtal kring följande två frågor: 

A) Hur upplever du gudstjänsten i Bäve nu? 
B) Vad skulle du önska i gudstjänsten i Bäve? 

 
Frågorna besvaras av var och en i församlingsrådet. 
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forts § 70 
 
Några av synpunkterna som framkommer är: 
 

- Väldigt fina gudstjänster, varför är vi ej fler? Hur når vi andra, hur öppnar vi upp? 
- Gudstjänsten är välkommande men kan även vara sömnig. Fina möten. 
- Fina gudstjänster som ger mycket, längtar dock tillbaka till tiden med lovsångsteamet. Är 

allergisk mot långa predikningar. 
- Välkomnande men det som var tidigare med körsång saknas. Gudstjänsterna får inte bli för 

långa. 
- Predikningarna är fina men kan också bli för långa. Önskas mer ”svung” i lovsången. Ser gärna 

att fler medverkar i gudstjänsten. 
- Fina gudstjänster. Önskar att KU, Kyrkans ungdom, och barnen blir mer involverade i 

gudstjänsten. 
- Roligt att se så många barnfamiljer i gudstjänsten, det berikar. 
- Mer körverksamhet önskas. 
- Glad att många barnfamiljer deltar i gudstjänsten, det tillför mycket. Det är lovande med 

barnkörerna som är på gång. 
- Lovsångsprofilen är lite otydlig i nuläget. Fika och lunch efter gudstjänsten är bra. 
- Viktigt att ha tempo i det som sker i gudstjänsten samt att det ska vara en enkelhet. 
- Önskemål om att ha knytkalas efter någon gudstjänst. 
- Viktigt att man vågar slappna av i gudstjänsten och att man känner ”familj”. 
- Föreslås att predikan delas upp i två delar och att man exempelvis sjunger någon ”sång” 

emellan predikningarna som berör predikans innehåll. 
- Viktigt att gudstjänsten innehåller mycket musik. 
- Viktigt att det är rätt person som leder lovsången. 
- Fint om man kunde ha fler körer som medverkar. 
- Att några personer varje söndag ingår i lovsångskören. 

 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet beslutar att uppdra åt församlingsrådets presidium att sammanställa alla 
synpunkter som framkommit vid dagens sammanträde och återkomma i ärendet vid nästa 
sammanträde. 

- Församlingsrådet beslutar att uppdra åt komminister Johan Birging att ställa samma frågor 
till personalen och att man sedan vid träff församlingsråd/personal den 22 september 2022 
samtalar i ärendet tillsammans. (Frågorna kan eventuellt också ställas vid något kyrkkaffe). 
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§ 71 
 
Övrigt 
Förberedelse inför gudstjänsten 
 
Ordförande Robert Reimers informerar från församlingsrådets studiebesök i Kviinge, där man 
samlades en stund innan gudstjänsten samma dag för att vara med och förbereda gudstjänsten samt 
öva lovsånger m m. 
 
Robert Reimers föreslår kortare och spontanare framförhållning även i vår församling och ställer 
frågan om detta är något som även kan prövas i Bäve församling? Att träffas en stund innan 
gudstjänsten och planera/öva i stället för att exempelvis träffas i veckan innan? Och i så fall hur 
öppnar vi upp för detta? 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet beslutar att förankra ordförandens förslag i personalgruppen och 
återkomma i ärendet. 

 
  
 
 
§ 72 
 
Kollektredovisning 
 
Kyrkvärd Anna-Stina Borlinger påminner om att kollektboken ska fyllas i vid varje tillfälle, även om 
kollekten är 0 kronor så ska detta redovisas i kollektboken. 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet anser att det är viktigt att denna information framförs till personal samt till 
församlingens kyrkvärdar. 

 
  
 
 
§ 73 
 
Tända ljus för döpta barn 
 
I församlingen har man i gudstjänsten börjat att tända ljus för döpta barn. 
 
Kyrkvärd Anna-Stina Borlinger framför att hon tycker att det är viktigt att när nya ”ordningar” införs 
i gudstjänsten att berörda informeras om detta, exempelvis kyrkvärdar m fl. 
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forts § 73 
 
BESLUT 
 

- Församlingsrådet beslutar att man i gudstjänsten ska tända ljus i ljusgloben för döpta barn 
samt att det är viktigt att informera alla berörda om nya ordningar som införs i gudstjänsten. 

 
  
 
 
§ 74 
 
Avslutning 
 
Ordförande Robert Reimers tackar församlingsrådet för denna termin. 
 
Församlingsrådet tackar Robert Reimers för ett gott ordförandeskap. 
 
Komminister Johan Birging avslutar sammanträdet med välsignelsen. 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
       

 

 

 


